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Subject: RE: Regio's in beeld/ggz&corona/lGJ

Received: Wed 3/25/2020 10:45:46 AM

>> Ja, voar nu laten we het erbij. Product waar RIVM nu mee bezig is, is samengesteld door een enorme rij aan experts vanuit:

NWP, LWP, NVP, V&VN, GGZ NL, Valente en afgezegend door MIND. Daar bouwen we nu even op voort.

Voor vervolg is dit natuurlijk wel een punt > continuiteit.

var:INKEDHEE0 mines i
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Onderwerp: RE: Regio's in beeld/ggz&corona/IG)

Ik snap dat we bly zijn dat er duidelijkheid kan worden geboden, tegelijkertijd vraag ik mij af of er niet meer

inspanningen gevraagd kunnen worden van de sector. Partijen hadden het al over een versie 2.0, kunnen we niet vragen of

zi] hier verdere stappen willen zetten, aanscherping hierop maken?
Dit is toch een erg voorzichtige houding, zeker bij een contact een op een.... willen we dat als VWS op gaan aansturen of

laten we het hierb)?
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Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
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Onderwerp: RE: Regio's in beeld/ggz&corona/IGJ

Dag,

Het is een lastige, en terecht dat er op wordt aangeslagen:
- Ggz zit denk ik meer op de generieke Rijksoverheidslijn: vermijd contact. VWS en RIVM roepen ggz op tot maken eigen

richtlijn (mede op basis richtlijn generiek RIVM), en hier komen zij op uit.

- RIVM/stas roepen vooral op tot ‘gewoon doorgaan’: maar ‘gewoon’ is het niet, gezien de issues die ggz-instellingen
schetsen (besmettingen, patienten die niet willen, instellingen die zo goed mogelijk willen voorbereiden op besmettingen-
golf.

Dus vooral nadruk op: continuiteit bieden, mensen niet uit het oog verliezen, kijk wat gaat. Dus balans zoeken.

Van: ZEEE EEEeo minvws n>
Verzonden: woensdag 25 maart 2020 11:11



103363

5.1.2e 1,

.nl>; ERED) ) SERED

A

%
5.1.2¢ pize

5.1.2e §.1.2¢e

Onderwerp: RE: Regio's in beeld/ggz&corona/IG)

Ik zag de nadruk op het vermijden van f2f ook terug in de vragen en antwoorden die worden voorbereid door DCO. Kan

zijn dat dit de vitgangspunten zijn van de sector

@JEEEZheb jij hier een beeld bij? Ik was geneigd om te zeggen f2f en als dat niet kan op afstand. Maar misschien luidt

de richtliyn op dit punt toch anders. Goed om dit scherp te hebben.

Gr

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: woensdag 25 mut. 2020 10:50 AM

D
erRE: prom in beeld/ggz&corona/IGJ

Bij observaties in zorgvraag zou ik willen toevoegen: continuiteit lopende behandelingen, f2f of digitaal (indien passend).

Daarnaast: kijkt de inspectie ook naar de veiligheid van bijv beeldbellen? Dan zou ik dat ook meenemen: zijn de beeldbel-

oplossingen privacy/zorg-proof?

Dit nav signalen over stoppende behandelingen, mensen die alleen nog maar mogen bellen maar geen symptomen hebben

en veel behoefte aan f2f hebben, etc.
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Onderwerp: RE: Regio's in beeld/ggz&corona/IGJ

EE
Zou je verplichte zorg (Wvggz) expliciet kunnen toevoegen? Zie in rood mijn voorstel.

Groetjes,

van:IEEEEEEDNo inves.ni>
Verzonden: woensdag 25 maart 2020 10:01
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JERR @ minvws.nl>;
Onderwerp: Regio's in beeld/ggz&corona/IGJ

Collega’s, concept-mail aan hoofdinspecteur JEFF zij sluit ook aan bij de meeting vanmiddag. Graag

aanvullingen/wijzigingssuggesties - hoeft niet, mag wel - voor 11.00
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